
 

 

Zápisnica zo zasadnutia MsV č. 4 zo dňa 11.januára 2024, 16,00 hod., zasadačka MsZ Senica 

 

Prítomní viď príloha č. 1 prezenčná listina. 

Program: 

1. Otvorenie  – v poradí už 6. zasadnutie (v tomto volebnom období) otvoril a viedol 

predseda Mgr. B. Grimm, ktorý na úvod skonštatoval, že na základe prezenčnej listiny 

je zasadnutie uznášania schopné. Poďakoval členom výboru za doterajšiu spoluprácu 

v roku 2023, poprial im do nového roka všetko najlepšie a vyslovil želanie, aby aj 

v tomto roku vládla na zasadnutiach výboru úspešná, pracovná, tvorivá atmosféra 

v prospech občanov svojho obvodu. Ospravedlnil neúčasť p. zástupcu primátora mesta 

Senica F. Lackoviča – z pracovných dôvodov odcestovaný. Privítal na zasadnutí ako 

hosťa p. Kristiána Hromeka, bytom uL. SNP. 

2. Schválenie programu rokovania – členovia jednohlasne odsúhlasili návrh rokovania:  

a) Kontrola uznesenia zo dňa 6.11.2023 

b) Rôzne, diskusia 

c) Uznesenia 

d) Záver 

 

K bodu a) Kontrola uznesenia zo zasadnutia MsV č.4 zo dňa 6.11.2023: predsedajúci 

skonštatoval, že Uznesenie č. 9/2023, ktorého cieľom malo byť zorganizovanie 

verejného zasadnutia výboru za účasti občanov obvodu, primátora a vedúcich odd. 

MsÚ výstavby a dopravy, životného prostredia i finančného útvaru, na ktorom malo 

prísť k zosúladeniu požiadaviek, návrhov  občanov, členov MsV a príslušných oddelení 

MsÚ k príprave rozpočtov na roky 2024 - 2026 ešte pred zasadnutím MsZ ( ktoré malo 

13.12.2023 schvaľovať rozpočet),  sa neuskutočnilo. Ako dôvod uviedol najmä to, že 

v tom čase sa rozpočet mesta ešte len tvoril, jeho konečnú podobu nepoznalo ani 

vedenie mesta, ani jednotlivé oddelenia MsÚ, v tom čase nebol schválený ani štátny 

rozpočet. 

Uznesenie bolo splnené čiastočne a to nasledovne: 

- predseda MsV č. 4  v novembri požiadal vedúceho odd. výstavby p. F. Bartala o osobné 

pracovné rokovanie za účasti i p. I. Šteffka. Zamestnanci MsÚ ho informovali, že evidujú 

požiadavky MsV a v prípade schválenia rozpočtu na rok 2024 budú väčšinu z nich  postupne 

realizovať a to: 

 - opravy vstupných brán na cintorín aj z ulíc Brezová a SNP 

- rekonštrukcia plota cintorína 

- zateplenie budovy ZSS 

- rekonštrukcia bytového domu J. Kráľa 734   

- rekonštrukcia chodníka pri Sokolovni (už splnené)  

- výstavba polo zapusteného kontajnerového stojiska na Hollého ul. , v ďalších rokoch sa majú 

   realizovať na Komenského, Hollého (smerom k stredu mesta) a Štefánikova ul. 

- rekonštrukcia chodníkov, ciest  J. Kráľa  – Hollého ul. 

- výstavba telocvične 2.ZŠ s odbornými učebňami 



 

 

- prípojka vody pre 2.ZŠ 

- verejné osvetlenie prechodu pred 2.ZŠ v rámci 2.etapy VO 

- modernizácia kuchýň v MŠ  Komenského, J.Kráľa, a 2.ZŠ  

- rekonštrukcia sochy Rodina na Vŕšku  

- priebežný orez stromov a kríkovej zelene podľa pridelených financií 

- obnova náterov na parkoviskách, prechodov pre chodcov. Mesto vypracovalo projekt na celé 

mesto a podstúpilo ho na schválenie už podľa nových platných noriem OD PZ Senica 

- priebežné opravy parkovísk, chodníkov, ciest ( Okružná, Komenského, Hollého) 

- výmena lavičiek (Štefánikova, Hollého, SNP). 

- Oprava cesty Alchem – zrealizuje investor IBV Hlboké, projekt už je vypracovaný. 

 

-Uznesenie č.9/2023 sa zaoberalo aj osadením spomaľovacieho prechodu na ul. SNP pri 

mestských jasliach na základe požiadavky riaditeľky jaslí p. D. Olšovskej z dôvodu zabezpečenia 

bezpečnosti detí pri príchode, odchode do resp. zo zariadenia, súčasne aj pri organizácii 

vychádzok s deťmi do okolia.  

Voči osadeniu spomaľovača vyjadril nesúhlas občan p. Kristián Hromek, ktorý na 

zasadnutí výboru zdôvodnil svoj nesúhlas zvýšeným hlukom, otrasmi pred jeho rodinným 

domom počas celého dňa, pričom zvýšená premávka ja v danom mieste zvýšená len ráno resp. 

popoludní, keď rodičia deti privezú – prídu si po ne. Súhlasí s požiadavkou jaslí na 

zabezpečenie zvýšenej bezpečnosti pre deti a navrhol problém riešiť napr. osadením 

dopravných značiek, radarom, zvýšenou kontrolou MsP, nápismi na cestu – Pozor deti! Väčší 

bezpečnostný problém ohrozenia detí dopravou vidí na ul. J.Kráľa pred vchodom resp. 

východom z materskej škôlky.  

Výbor na základe diskusie sa zhodol na uznesení, že odporučí MsÚ z dôvodu 

zabezpečenia, zvýšenia dopravnej bezpečnosti osadenie vodorovného i zvislého dopravného 

značenia; osadenie dopravnej značky Pozor, deti: Značka Deti (č. A 15) upozorňuje na miesto 

alebo na úsek cesty, na ktorej je zvýšený pohyb detí a kde sa dá predpokladať zvýšené riziko 

ich neočakávaného vstupu do vozovky, napríklad v blízkosti školy, detského ihriska a podobne. 

; požiadať MsP o výkon častejšej kontroly dodržiavania pravidiel cestnej premávky v danom 

úseku. Súčasne obdobne riešiť bezpečnosť cestnej dopravy i na ul. J.Kráľa pred materskou 

školou osadením dopravnej značky Pozor, deti. 

 

-Uznesenie č. 9/2023 sa zaoberalo aj riešením výstavby chodníka pred bytovým domom 

Hollého ul.743. Predseda MsV informoval, že požiadal bytového dôverníka p. Jelínka 

o zvolanie verejnej schôdze občanov danej bytovky a zaslanie stanoviska vedúcemu odd. 

výstavby MsÚ p. Bartalovi, či občania súhlasia zvýšiť dopravnú bezpečnosť pred ich bytovkou 

výstavbou chodníka. Súčasne požiadal p. Bartala, aby p. Jelínkovi poskytol pred zvolaním 

zhromaždenia bližšie informácie o možnostiach riešenia ich problematiky.   

 

-Uznesenie č. 9/2023 riešilo i návrh výstavby parkoviska za BD Štefánikova 722. Predseda MsV 

informoval členov, že požiadal bytovú dôverníčku p. Vizváryovú o zvolanie verejnej schôdze 

občanov danej bytovky a zaslanie stanoviska vedúcemu odd. výstavby MsÚ p. Bartalovi, či 

občania súhlasia s výstavbou parkoviska. Súčasne požiadal p. Bartala, aby p. Vizváryovej 



 

 

poskytol pred zvolaním zhromaždenia bližšie informácie o výstavbe, organizácii parkovania, 

riešení dopravnej situácie.   

 

K bodu b) Rôzne – diskusia: Body boli súčasťou vzájomných výmen názorov na riešenie 

daných tém. 

 

Bod c) UZNESENIA:  

Uznesenie č. 10/2024: MsV č. 4 navrhuje MsÚ odd. dopravy riešiť zabezpečenie, 

zvýšenie dopravnej bezpečnosti detí pri mestských jasliach na ul. SNP nie výstavbou 

cestného spomaľovača, ale osadením dopravných značiek vodorovného i zvislého 

značenia, ktoré by mali upozorňovať vodičov na zníženie resp. dodržiavanie rýchlosti 

v danom úseku. MsV č. 4 navrhuje osadenie dopravnej značky Pozor, deti nie len pred 

jasľami, ale aj na ul. J.Kráľa pred materskou školou. Žiada MsP o výkon častejšej 

kontroly dodržiavania dopravných predpisov vodičmi pri prejazde danými úsekmi. 

 

Uznesenie č.11/2024: MsV č. 4 na základe písomného stanoviska občanov v zápisnici 

z bytovej schôdze BD č.734 na Hollého ul. k výstavbe chodníka  bude akceptovať ich 

rozhodnutie k výstavbe chodníka a riešením bezpečnostnej dopravnej situácie. 

 

Uznesenie č.12/2024: MsV č. 4 na základe písomného stanoviska občanov BD 

Štefánikova č. 722 v zápisnici z bytovej schôdze k výstavbe parkoviska bude akceptovať 

ich rozhodnutie k jeho stavbe a príslušným dopravným riešením, ktoré by malo 

zohľadniť i možnosť realizácie obojsmernej premávky na Holl. ul. pri evanjelickom 

kostole. 

 

Uznesenie č.13/2024: MsV č. 4 súhlasí s výstavbou polo zapusteného kontajnerového 

stojiska na Hollého ul. v priebehu roka 2024. 

 

Uznesenie č. 14/2024: MsV č. 4 žiada o sfunkčnenie verejného osvetlenia na cintoríne 

v Senici od vstupu ul. SNP po Dom smútku. 

 

Uznesenie č. 15/2024: MsV č. 4 navrhuje na základe požiadaviek občanov vybudovanie 

verejného osvetlenia v časti Hollého ulice - pri parkovisku zaradenom v systéme 

dočasného parkovania (OD Cieľ, polyfunkčný dom na námestí). V danom úseku je 

vybudované osvetlenie, ktoré neplní svoj účel - svieti na zaparkované vozidlá (pôvodný 

chodník zanikol niekedy v rokoch 2011/2012, keď sa rozširovala kapacita tohto parkoviska), pričom 

južná časť parkoviska, kde je chodník, nie je osvetlená. 

 

            Uznesenie č.16/2024: Na základe požiadavky obyvateľov bytového domu SNP 754 a 

            Hollého 751, MsV č. 4 žiada, aby vo dvore tohto bytového domu bola osadená pouličná 

            lampa (osvetlenie) v záujme zvýšenia bezpečnosti obyvateľov.  

 

 



 

 

Uznesenie č. 17.: MsV č. 4 žiada o pozametanie mestských komunikácií, pohrabanie 

lístia nie len na zelených plochách, ale aj pri obrubníkoch na cestách. 

 

K bodu d) Záver: Predseda MsV č. 4 ukončil zasadnutie, poďakoval všetkým za aktívnu 

účasť.  

 

Zapísal 13.januára 2024                                             Mgr. Branislav Grimm 

 

 

 

 

 

 


